

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Ioanni Caselio, Ad Arcem Sucriniam. Epist. XIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

Et denique indole, voluntate, industria vestra, augurari facile possum de futura gloria: nec locum habet adhortatio: curritis enim vestram sponte, quod patri Cardinalis dignitas, & virtus, quod parentis integritas, & sapientia, quod avita decora, & majorum nomen immortale vocat. Valete. Venetiis. IX. Kal. Dec. M. D. LXX.

JOANNI CASELIO, AD ARCEM SUCRINIAM.

EPIST. XIII.

Premissa excusatione raritatis literarum, respondet ad Caselii literas commendatitias, & primo, ad se commendatos verbis humaniter excepisse, sed re non juvare, significat, cum operam suam non expetant. Deinde illos a modestia & morum elegantia, commendat.

Form. Deferendi alicui studia sua. Ibi: Mihi autem, cave putes. (A)

URbem Romam ante duos menses, difficili diuturnoq; coactus morbo, reliqui. Melius omnino mihi nunc est: nec dum tamen ita valeo, ut intermissa officia repetere audeam. Libros parca attingo: amicorum literis, nisi grave sit argumentum, aut breviter admodum, aut prorsus nihil respondeo: negotia reliqua, ut valere ipse possim, valere jussi. Ea re nec scripsi ad te antea, & in posterum, ne quid oneris mihi imponas, quod infirma ferre valetudo nequeat, a te peto. Familiares tuos, nobiles adolescentes, Joachimum Bassavitium, & Nicolaum Rascium, verbis perhumaniter accepi: re
non